
PROTOKOLL FÖRT VID STYRELSEMÖTE I 
HEIMDAL-SKOGSBACKENS VÄGSAMFÄLLIGHET, EKEBY-ALMBY 
 
RE / 080902   1:a styrelsemötet § 1 – 8 
_______________________________________________ 
Tid: Torsdagen den 28 augusti 2008 kl. 19.00 
Plats: Heimdal, Ekeby-Almby - Örebro 
Närvarande:  Lars-Inge Carlsson (LIC), mötesordförande 
 Gunnar Gustafson (GG)  

Rolf Elsrud (RE), mötessekreterare 
_______________________________________________ 
 
§ 1 Rapportering vägskötsel. 

Glanshammars åkeri vill inte åta sig snöröjningen. LIC kontaktar 
Gerhardsson för att få snöröjningen skött under kommande vinter. 

 
§2 Trafikförhållande. 
 Vi har observerat att flertalet boende, t ex föräldrar med barn på väg till 

dagis?, kör mycket för fort på Gamla Hjälmarvägen. Skärpning! 
 

§ 3 Resterande betalningar. 

 Mötet beslöt att faktura på kvarvarande 75% skall skickas ut till de tre 
fastighetsägare på Flugsvampsvägen som innehållit detta belopp. Vägen är 
nu åtgärdad en första gång av Vägsamfälligheten och kommer ytterligare 
att sladdas/åtgärdas senare. RE skickar ut fakturorna. 

 

§ 4 Klassificering av fastighet. 

 Fastighet 13:90 är klassad som sommarstuga. I verkligheten finns det en 
verkstadsbyggnad på fastigheten. Ibland förekommer trafik med lastbilar. 
LIC undersöker förhållandena.  

 Eftersom vi inte har någon klass för verkstadsfastigheter kvarstår tills vidare 
klassificeringen som sommarstuga. Skulle trafiken till fastigheten visa sig 
vara stor kan uppklassning till fast boende bli aktuellt. 

 

 Fastighet 13:284 fortsätter att belägga Bläcksvampsvägen med tung trafik 
och bryter därmed anslagna förbud. Ärendet kommer att tas upp på 
kommande styrelsemöte. 

 

§ 5 Lantmäteriet. 

 RE skickar mail till Bosse Bergström för att utröna var förrättningsärendet 
står. (Fortfarande 2008-09-02 inget svar). 

 

 

 



§ 6 Heimdal. 

LIC tar kontakt med Fritidsklubben för att göra en skriftlig överenskommelse 
att om snöröjning på Heimdal och hyra för styrelsemöten på Heimdal. . 
 

§7 Åtgärder på vägarna. 

− Under byggnationen av fastighet 13:176 har dräneringsröret kommit i 
dagen. Dräneringen av vägen fungerar fn inte. LIC tar kontakt med 
fastighetsägaren och begär att han åtgärdar problemet. 
 

− Från fastighet 13:177 släpps vatten ut på vägen. Vi bevakar problemet. 
 

− Vatten tränger upp i Fårtickevägen ovanför Kremlavägen. Åtgärder kan bli 
aktuella på sikt. 
 

§ 8 Nästa möte. 

 Nästa styrelsemöte är den 4 september 19.00. 

 

 Styrelsemöten planeras till 1:a torsdagen i varje månad. Klockan 19.00 i 
Heimdal. 


